
Základná škola s materskou školou, Melíškova 650, 908 73 Veľké Leváre  
 

 

 

 

Zápisnica zo zasadnutia Rady školy 

 

 
 

 

Dátum: 15.06. 2023 

Miesto:  zborovňa ZŠ s MŠ Veľké Leváre 

Počet prítomných:  10 

Počet neprítomných: 1 – ospravedlnená Micháleková Anna 

Zápisnicu napísal:   Matúšková Katarína 

 

 

Program: 

 

1. Privítanie členov RŠ a oboznámenie sa s programom zasadnutia RŠ  

2. Zápis do 1. ročníka 

3. Zápis detí do MŠ 

4. Organizačné zmeny na budúci šk. rok 

5. Rôzne  

6. Záver 

 

 

 

 

K bodu č. l  

Zasadanie RŠ otvorila predsedníčka  RŠ Anna Slezáková, privítala všetkých prítomných 

členov a hostí,  Mgr. Vladimíru Perničkovú, riaditeľku ZŠ s MŠ a  Mgr. Martinu Allertovú, 

zástupkyňu pre MŠ a oboznámila ich s programom zasadnutia.   

 

Tento program schválilo: z  prítomných      Za.: 10         Proti:   0       Zdržal sa: 0 

 

  Zasadnutie je  uznášania schopné. 

 

  Za zapisovateľa zápisnice bola zvolená: Matúšková Katarína 

  Za overovateľa zápisnice:  Mgr. Dagmar Kubinová 

 

 

 

K bodu č.2  

Riaditeľka školy zhodnotila uplynulý školský rok.  

Počet žiakov školy je 310 v ZŠ , 140 detí v MŠ.  

Počet deviatakov je 28 +1ŠPT a všetci sú prijatí na stredné školy.  

Počet prijatých prvákov je 46 čo znamená, že k budúcemu školskému roku by mali byť 

otvorené dve triedy 1. ročníka a aj dve triedy 5. ročníka. 

Z Malých Levár by malo prísť 8 žiakov. 

Škola sa aj počas tohto školského roka zapájala do rôznych projektov. 

 

Počas zasadnutia sa k nám pripojil ďalší člen, pán Marek Kalivoda. S programom zasadnutia 

súhlasí a nemá výhrady.  

 

 



 

 

K bodu č.3 

Zástupkyňa pre materskú školu oboznámila členov o zápise detí do materskej školy. 

K budúcemu školskému roku bude prijatých 40 detí, z toho 6 detí bude plniť povinnú 

predškolskú dochádzku. 

Materskú školu navštevujú aj dve deti so špeciálnou výchovno-vzdelávacou potrebou a jedno 

dieťa s diabetes mellitus 1. typu.  

Pri tejto príležitosti poďakovala za možnosť využívať asistentku učiteľa ale vzhľadom na 

zvyšujúci sa počet deti s výchovnovzdelávacími problémami by uvítala ešte jednu asistentku 

učiteľa navyše.  

Z MŠ odchádza 48 detí do 1. ročníka, 1 dieťa má odklad a zostáva v MŠ.  

 

 

K bodu č. 4 

Riaditeľka informovala o organizačných zmenách k budúcemu školskému roku. 

5 učiteľov odchádza, 3 budú prijatí + 1 účastník Teach for Slovakia. 

 

 

K bodu č. 5 

Prednosta Mgr. Blažej Pišoja krátko informoval o úmysle obce rozšíriť materskú školu 

a ďalšie 4. triedy. Riaditeľka podotkla, že aj ZŠ bude potrebovať  v blízkej budúcnosti nové 

učebne a priestory pre školský klub, keďže sa počet žiakov z roka na rok zvyšuje nie len 

v materskej, ale aj základnej škole.  

Taktiež členovia boli informovaní o práve rozbehnutom projekte zatepľovania ZŠ. 

Zatepľovať sa bude severná strana II. stupňa + výmena okien. Predpokladané ukončenie prác 

by mal byť do konca aktuálneho školské roka.  

 

Taktiež dala riaditeľka do pozornosti inštaláciu nového kamerového systému, ktorý bude 

chrániť celú budovu  ZŠ s MŠ.  

 

 

K bodu č. 6 

 

 

Predsedníčka RŠ pripomenula ďalšie stretnutie, ktoré by malo byť v septembri a aj 

nadchádzajúce výberové konanie na riaditeľa ZŠ s MŠ.  Členom poďakovala za účasť 

a stretnutie ukončila.  

 

 

 

 

Zápisnicu zapísal/a 

Katarína Matúšková ................................................................................... 

 

Zápisnicu overila 

Mgr. Dagmar Kubinová ......................................................................... 

 

 

 

 

 

 

Vo Veľké Leváre  dňa 15.6. 2023                                                                      Anna Slezáková  
                                                                                                                     predseda RŠ ZŠ s MŠ 

                                                                                                                 Veľké Leváre 


